

Title (en)

Paper tissue packaging unit.

Title (de)

Verpackungseinheit für Papiertaschentücher.

Title (fr)

Emballage pour mouchoirs en papier.

Publication

EP 0360925 A1 19900404 (DE)

Application

EP 88121682 A 19881227

Priority

DE 8811648 U 19880914

Abstract (en)

Packaging unit for a number of, preferably 10, paper tissues, in which each paper tissue (2) is situated separately in an envelope (1) made of plastic, cellophane, paper or another suitable sheet material, and a number of these envelopes are interconnected to form a packaging unit, by being interconnected firmly at one of their edges (3) by means of tacking, pasting, welding etc., a tear-off aid (5), advantageously in the form of a perforation, being provided respectively between the edge part and the filled pocket part of the envelope. On one part of one side of the packaging unit, advantageously the connection edge, means for fastening the packaging unit are provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Verpackungseinheit für mehrere, vorzugsweise 10, Papiertaschentücher, bei der sich jedes Papiertaschentuch (2) separat in einer Hülle (1) aus Kunststoff, Cellophan, Papier oder einem anderen geeigneten Folienmaterial befindet und mehrere dieser Hüllen zu einer Verpackungseinheit miteinander verbunden sind, indem sie an einem ihrer Ränder (3) durch Heften, Verkleben, Verschweißen usw. fest miteinander verbunden sind, wobei jeweils zwischen dem Randteil und dem gefüllten Taschenteil der Hülle eine Abreißhilfe (5), vorzugsweise in Form einer Perforation, vorgesehen ist. Auf einem Teil einer Seite der Verpackungseinheit, vorzugsweise dem Verbindungsrand, sind Mittel zur Befestigung der Verpackungseinheit vorgesehen.

IPC 1-7

B65D 33/00; B65D 83/08

IPC 8 full level

B65D 33/00 (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01); **B65D 83/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 71/00 (2013.01); **B65D 75/527** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3771645 A 19731113 - RAYMOND G
- [Y] US 4006823 A 19770208 - SOTO RICARDO HURTADO
- [Y] US 4500000 A 19850219 - MEMBRINO HERCULES [US]
- [Y] US 3312339 A 19670404 - MILLION FRANK R

Cited by

GB2492413A; CN110891645A; US10287078B2; WO2018038727A1; WO2018182873A1; WO9015761A1; KR101288245B1; EP1828011B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0360925 A1 19900404; EP 0360925 B1 19920513; AT E76026 T1 19920515; DE 3871144 D1 19920617; DE 8811648 U1 19881110

DOCDB simple family (application)

EP 88121682 A 19881227; AT 88121682 T 19881227; DE 3871144 T 19881227; DE 8811648 U 19880914